
 

Warszawa, 17.10.2023 r. 

 

 

Protokół spotkania 
 

Przewodniczący komisji Mateusz Kaczyński rozpoczyna spotkanie od przedstawienia 

się. Kolejnym punktem spotkania jest opowiedzenie o historii komisji i poprzednich 

działaniach, między innymi : 

· Karaoke 

· Wielkie quizowanie – dygresja wydarzenia cykliczne co miesiąc inny teleturniej 

· Przelew życia 

· Pierniczkowanie 

· Silent disco 

· Gra terenowa 

· Turnieje sportowe 

· Ursynalia 

· Obóz zerowy 

Krótko został omówiony temat planszówek, które odbyły się 2 tygodnie wcześniej 

(wyszło wyśmienicie). Każdy dostał chwilę aby móc się przedstawić i opowiedzieć 

kilka słów o sobie. 

Mateusz opowiada o technice SMART. Skonkretyzowany, mierzalny, osiągalny, 

istotny, określony w czasie. Mówi o podstawach tworzenia wydarzeń. Na SGGW to 

są wydarzenia, a w innych miejscach to nie ma. 

Następnymi poruszonymi tematami są struktury pracy komisji, przyszłe projekty i plan 

na listopad. 



Julka ‘Górka’ ma dużo pomysłów, między innymi igrzyska wydziałów i akademików 

oraz świąteczny stream. Maciek Rybkowski chce wznowienia Miss SGGW. Ktoś z 

pierwszaków chce noc filmową połączoną z Halloween. Szymon chce Mam talent. 

Mateusz mówi o dokładniejszych planach na familiada. 

Julka ‘Weta’ mówi o Speed Datingu i o Gali mistrzów (Weronika proponuje 

współpracę z kołem leśników i ogólnie z kołami naukowymi). 

Będą sadzonki. 

Ktoś pyta o to czy można zorganizować bal. 

Mateusz mówi o połowinkach, lepszych niż rok temu. 

Nastąpiła sekcja reklamowa i pokazanie harmonogramu na najbliższy czas. 

Rozdysponowanie pracy na wydarzenia. 

 

 

 

Protokół sporządziła Weronika Paplak 

 


